

## Homework for Level Three

Date due: 05/012025

الواجب البيتي للمستوى الثالث

تاريخ التسليم: 2025/01/05

### Islamic Education (التربية الإسلامية)

- مراجعة موضوع قصة النبي عيسى (ع) على الصفحة (160-163) من كتاب التربية الإسلامية 3 لترسيخ الفهم والاستيعاب والأجابة على الأسئلة أدناه:

○ ما هي المعجزات التي منحها الله (سبحانه وتعالى) للنبي عيسى (ع)؟

- Revise the story of Prophet Issa (AS) on P. 160 -163 from the Islamic Education Book3 and answer the following questions:

○ What miracles did Allah (SWT) provided Prophet Isa (PBUH) with?

By Allah's permission, he was able to;

1- .....

2- .....

3- .....

- مراجعة حديث7 (حَقُّ المسلم على المسلم) على الصفحة 138 من كتاب التربية الإسلامية 3 لترسيخ الإستيعاب إضافة إلى الإجابة عن السؤال التالي :

- Revise Hadeeth7 (The Rights of a Muslim on his Fellow Muslim) on P.138 from the Islamic Education Book-3 to verify memorization and understanding and answer the following question:

○ List three of the rights of a Fallow Muslim and briefly explain each of them.

1. ....

.....

2. ....

.....

3. ....

.....

- Do the exercises below to verify comprehension.

التمرين الاول: عرفوا باختصار ما يلي :

**Exercise1:** Briefly explain of the following:

1- Cave of Hira' (غار حراء) .....

.....

2- At- Taharah: .....

.....

3- Ghurrah: .....

.....

4- Ablution ( الوضوء ) : .....

.....

5- Al-Ameen (الأمين): .....

.....

6- Ar-Razzaq: .....

.....

7- Az-Zakah: .....

.....

السؤال الثاني: أجبوا عن السؤال التالي باختصار:

**Exercise 2:** Answer the following question:

List below four of Allah's (SWT) names and briefly explain their meanings.

1-.....

.....

2-.....

.....

3-.....

.....

4-.....

.....

التمرين الثالث: إملأوا كل من الفراغات التالية بالكلمة المناسبة من أدناه:

**Exercise 3:** Fill in each of the following blank with one of the Words below:

Plam Tree - Allah - Three - favours - Prophet - leave - Jama'ah

1- A Muslim is much stronger in the ..... of good Muslims.

2- Maryam gave birth to Isa (عليه السلام) under a .....

3- I am a good Muslim. I worship ..... and follow the example of his .....

4- You may knock on the door up to ..... Times and wait for a reply. If no one answers, you should .....

5- We cannot count Allah's (SWT) .....